
Put od sekcije manekenstva do natjecanja za Kraljicu Hrvatske 2010. 

Razgovor s učenicom Andreom Fajdetić 

  

Razgovarala: Marina Šepac 

Na ovogodišnjem natjecanju za Kraljicu Hrvatske 2010. sudjeluje i Andrea Fajdetid, učenica III. 

razreda zanimanja šumarski tehničar u našoj školi. Za to prestižno natjecanje ljepote izborila se 

ulaskom u uži izbor od 6 djevojaka na natjecanju za Kraljicu Zagreba, održanom početkom listopada. 

Finalno natjecanje održava se u nedjelju, 14. studenog u Osijeku. 

Prije odlaska na natjecanje razgovarali smo s Andreom. Andrea je članica Sekcije manekena i hostesa 

Grada Otočca i Taekwondo kluba Gacka Otočac. Pod mentorstvom Sanje Burid, voditeljice sekcije 

manekena, zajedno s još dvije djevojke sudjelovala je u predfinalnim natjecanjima te uspjela udi u 

zadnji krug – finale u Osijeku. Na sportskim natjecanjima do sada je osvojila više od 60 medalja, a 

početkom studenog ove godine postala je i zaštitno lice kluba. 

Novinarska sekcija:Kada si shvatila da imaš potencijala za manekenstvo? 

 Nakon prve modne revije na kojoj sam nastupila, shvatila sam da imam potencijala za 

bavljenje manekenstvom. 

Novinarska sekcija: Kako su izgledali tvoji prvi manekenski koraci? 

 Na samom početku bilo je izazovno i nastojala sam se uklopiti u sekciju što mi je trudom, 

zalaganjem i voljom uspjelo. 

Novinarska sekcija: Kako si od manekenke postala kandidatkinja za Kraljicu Hrvatske 2010.? 

 Prijavila sam se na izbor Kraljice Zagreba početkom listopada gdje sam izabrana među 6 

najljepših djevojaka. Tu sam stekla pravo natjecanja na finalnom izboru za Kraljicu Hrvatske 

za Kraljicu Svijeta. 

Novinarska sekcija: Opiši nam malo svoje dojmove s tog natjecanja. 

 To natjecanje za mene je bilo nešto novo gdje sam stekla nova iskustva, kao i pravila 

ponašanja u svijetu manekenstva. 

Novinarska sekcija: Kako reagiraju tvoje prijateljice? Kako okolina opdenito gleda na tvoj uspjeh? 

 Prijateljice me podržavaju, kao i okolina koja ima pozitivno mišljenje o meni. 

Novinarska sekcija: Kako se nove obveze odražavaju na školske obveze i učenje? 

 Nastojim školske obveze kao i do sada redovito rješavati. 

Novinarska sekcija: Imaju li profesori razumijevanja? 

 Da, imaju. 



Novinarska sekcija: Podržavaju li te roditelji u tvojoj naklonosti prema manekenstvu? 

 Da, podržavaju me. 

Novinarska sekcija: Jesi li doživjela kakvu neugodnost na modnoj pisti? 

 Do sada nisam doživjela nikakve neugodnosti. 

Novinarska sekcija: Jesi li imala neke posebne pripreme za natjecanje u Osijeku za Kraljicu Hrvatske? 

 Da, redovito sam vježbala pokrete, hod, poze za ponašanje na modnoj sceni. 

Novinarska sekcija: Čemu se nadaš na finalnom natjecanju? Imaš li tremu? 

 Tremu prevladavam samopouzdanjem i osobnošdu. Nadam se uspjehu na natjecanju. 

Novinarska sekcija: Želiš li nastaviti graditi manekensku karijeru? 

 Da, nadam se da du uspjeti izgraditi manekensku karijeru. 

Novinarska sekcija: Želimo ti puno srede i uspjeha! 

  

Pogledajte Foto-galeriju. 

 

http://ss-otocac.skole.hr/fotogalerija?show=album&id=22

